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De gemeente heeft verschillende bushaltes voor de diverse buslijnen binnen onze 
gemeente. Bij de meeste haltes staan mooie keurige bushokjes waar mensen droog en 
wat beschut tegen weer en wind kunnen wachten op hun bus. Maar helaas niet overal. 
 
1. Vraag :Vindt de wethouder dat we voldoende bushokjes hebben in onze gemeente 

en zo ja waarop is dit dan gebaseerd? 
2. Vraag: welk criterium wordt gehanteerd om op een bepaalde halte wel/geen bushokje 

te plaatsen? 
3. Vraag: Het mooie bushokje op het Ridderplein is met de herinrichting van het 

Ridderplein verdwenen. Daarvoor is er nu in de plaats slechts een bushaltepaal met 
verhoging gekomen vlakbij De Keizer. Dit vinden we een aderlating voor de 
passagier, die hier moet gaan staan  te wachten in weer en wind. Niet 
passagiervriendelijk. Wordt er op deze plek weer een bushokje gerealiseerd. Zo ja, 
op welke termijn? Zo nee, wat zijn de redenen hiervoor? 
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